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Ο 

αββάς Ποιμήν, είπε ένα ωραίο λόγο: «κολλήθιτι ανθρώπω φοβουμένω τον Θεόν και 
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τότε έξεις φόβον Θεού». Ποιός είναι άραγε ο αληθινά φοβούμενος τον Θεό; Ο 
απαθής, ο ενάρετος, ο ηγιασμένος, ο αεί μετανοών. Και ακριβώς πόσον ωφελεί 
όταν συναντούμε έναν άνθρωπο του Θεού, πόσον ωφελεί στο ότι είμεθα κοντά του, 
είμεθα μαζί του και με έναν μυστηριώδη τρόπο μας διεγείρει την καρδία προς 
προσευχή.
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